
Revisionsberättelse för verksamhetsåret 2020 
 
Jag som revisor yrkar att styrelsen har skött sina huvudsakliga uppgifter. Detta bekräftar jag 
som har haft tillgång till föreningens styrelsechatt och jämfört protokollen med vad som har 
utförts i verksamheten. 
 
Med tanke på att pandemin har försvårat styrelsearbetet, har flera uppgifter varit svårare att 
utföra eller inställts. Man kan däremot dra en slutsats för att vissa områden inom 
styrelsearbetet kunde ha effektiviseras eller lagts mer kraft i, med tanke på att styrelsen 
bestod av sju medlemmar.Trots det har styrelsen lyckats hålla igång klubben med träffar i 
mindre, men säkrare, omfång och online-aktiviteter via discord. Jag som revisor ser för i 
övrigt ingen illvilja mot klubben i stort och rekommenderar styrelsen att dokumenterar detta 
beslut formellt.  
 
Mot förvaltningen och föreningens verksamhet i övrigt enligt förda protokoll finns enligt mig 
ingen större anledning till anmärkning. Jag förklarar härmed att årsmötet beviljar avgående 
styrelse ansvarsfrihet för den tid som revisionen omfattar.  
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